







Automatic Edge Alignment Fabric Inspection Machine

GOA-2100C-JS-ED

Features

- 1. Inspection, fabric rolling (with automatic edge alignment function), fabric folding, measurement.
- 2. Electronic sensor automatic detection, realize fabric relaxing without tension.
- 3. Equipped with electronic measurement display, measure fabric yardage accurately.
- 4. Multi-function control panel, The upper and lower light panels can be controlled separately.
- 5. Back and forward control, once not sure the defects during inspection, return back is possible for further checking.
- 6. Equipped with three spiral rollers for fabric smoothing, effectively make fabric flat without wrinkle, specially suit for knits fabric.
- 7. Equipped with intelligent edge alignment controller, auto-edge alignment feature, maximize and guarantee the edge alignment of fabric rewinding is straightly line up.
- 8. Tension adjust balance shafts, adjustable with different position according to
- 9. Equipped with pedal control, once found problem during the inspection, able to stop with machine brake for defection labelling.
- 10. Effectively inspect fabric defects, reduce defective products, ensure fabric quality and improve clothing quality.

自动对边多功能验布机

GOA-2100C-JS-ED

机器特性

- 1、验布、卷布(带自动对边功能)、松布、量布;
- 2、电子眼自动感应,实现无张力放布;
- 3、配备电子计米显示屏,精准测量布料长度;
- 4、多功能操作面板,可单独控制上下灯盘;
- 5、正反转控制,在检验过程中如不确定瑕疵点,可回卷,再 次检验布料;
- 6、配有三头螺旋式梳布轴,有效梳理面料,使布料平整,特 别适合针织面料使用;
- 7、配有智能对边控制器,自动对边功能,最大限度保证布料 回卷后一边整齐一致;
- 张力调节平衡轴,可根据不同面料调节穿布位置;
- 9、配有脚踏板控制功能,如检验过程发现布料有问题可立 即刹车做标记;
- 10、有效检验布料瑕疵,减少不良品,确保面料品质,提高 服装质量。

Application

Knit, woven, elastic fabric and other general fabric.



适用范围

针织、梭织、弹性布等常规布料。





Parameters 机器参数

Model 型 号	GOA-2100C-JS-ED	Speed 速度	0-30m/min
Max. Fabric Roll Diameter 最大卷布直径	400mm	Power 功率	1.3kW
Maximum Effective Fabric Width 最大有效幅宽	2100mm	Voltage Supply & Frequency 电压&频率	AC 220V 50Hz

(Other sizes can be customized 其他尺寸可定制)